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t(A la UPM etis convé
més estar al govern

que a I’oposició~~
Governen amb CiU oblidant les crítiques  que
van fer a Sanllehí quan va canviar  de partit

JOSEP PUIGBERT / Castalló  d’Empúr¡es
0 A mig mandat passat els  regidors  de la UPM
van posar el crit  al ce1  quan l’alcalde d’aquest
grup, Xavier Sanllehí, va fitxar per CiU i es va
confirmar com a candidat. Ara hi han pactat. Com
s’entén?

-«Un top havent vist els resulta&  electorals
s’han de valorar diferents qüestions i sempre és
millor estar al govern que a l’oposició. Vam tenir
contactes,  tant amb CiU com amb ERC. CiU,
no va valer un pacte a tres i després nosaltres
vam decidir que ens interassava més pactar amb
CiU per estar al govern que fer-ho amb ERC
i quedar-nos a l’oposició.»

-Però  uns  mesos  abans havien parlat  de pèrdua
de con$n@  amb Sanllehí arran  del seu  pas a CiU.

-«Es evident que ara amb el pacte hem hagut
de parlar de confiances mútues. La mateixa  con-
fiansa  que ens demana  el1 a nosaltres l’hi hem
demanat  nosaltres a el1 i així hem arribat a tenir
aqukst  pacte.»

-Creu que el poble ha en&  ej  pacte?
-«El vot de càstig a CiU no ha anat a nosaltres,

ha anat bàsicament a, ERC. Amb $a majoria de
persones amb qui ens hem posat en contacte  o
que m’han comentat  alguna cosa han c;oinc+it
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en dir que el millor per a la UPM és estar al
govern.»

-Com serà  el mandat?
-«Cree  que ha de ser de col4aboració  amb

els projectes  comuns  i amb tot allò que hi ha
igual en els programes. Algunes coses ja les havíem
comencat  conjuntament  i després les coses més
específiques  s’hauran d’anar  pactant.»

-La revisió del pla general pot ser un punt
de fricció?

---«No,  perquè hem pactat amb en Sanllehí fer
una comissió de seguiment del pla general. Tant
ell com jo teníem molt clares  les idees en aquest
tema i cree  que és una ‘cosa  que ha de tenir
el màxim  consens  polític i social.»

-Com ha quedat el cartipk?
-«La UPM-PSC ens hem quedat la segona

i tercera tinències d’alcaldia de les quatre que
hi ha. També tenim les àrees que havíem demanat:
Joventut;‘Festes,  Fires i Mercats,  i Esports.»


